

To: The Bank of East Asia, Limited (the "Bank")

I /We, the undersigned (the "Applicant(s)"), have applied to the Bank for certain banking or credit facilities or financial accommodation (the "Facilities").

In order to enable the Bank to process the application and (where the application is approved) grant, establish, make available, maintain, operate and/or enforce the Facilities and any security (including, without limitation, any guarantee or third party security) relating to the Facilities (the "Security"), the Applicant(s) expressly consent to and authorise the Bank from time to time to disclose and transfer (whether within or outside Hong Kong) to : -

- (i) any and each of the guarantors or third party security providers (each, a "Surety") who will or proposes to provide the Security to the Bank;
- (ii) each Surety's legal advisers;
- (iii) the Bank's legal advisers; and/or
- (iv) if applicable, Hong Kong Housing Society or Hong Kong Housing Authority in connection with any subsidized housing scheme or subsidized housing loan scheme,

any and all personal data, financial information and other information relating to each of the Applicant(s), the Facilities, the Security, any account maintained by each of the Applicant(s) with the Bank and/or any dealings between each of the Applicant(s) and the Bank in connection with the Facilities or the Security whether collected or obtained by the Bank from the Applicant(s) or any other person or source (including, without limitation, any facility letter, facility agreement, statement of account or formal demand for any overdue amount issued by the Bank to each of the Applicant(s), any data and information compiled or generated by the Bank, or any data and information compiled, generated and provided by any other person (including any other financial institution or any credit reference agency) to the Bank).

Where there are more than one Applicant(s), the consent, authorisation and confirmation above shall be given to the Bank by the Applicant(s) jointly and severally.

Signed by the Applicant

Signed by the Applicant

\_\_\_\_\_  
Name :  
Date :

\_\_\_\_\_  
Name :  
Date :

致：東亞銀行有限公司（「貴行」）

本人／吾等，即下列簽署人（「申請人」），已向貴行申請銀行貸款或信貸安排或財務安排（「該貸款」）。

為使貴行可以處理貸款申請及（如申請獲成功批核）批出、設立、提供、維持、運作及／或執行該貸款及有關該貸款的任何抵押文件（包括但不限於任何擔保書或第三方抵押文件）（「該抵押文件」），申請人明確同意及授權貴行不時向下列人士披露及轉移（不管在香港以內或以外）：—

- (i) 向貴行或有意向貴行提供該抵押文件的任何及每位擔保人或第三方抵押人（「保證人」）；
- (ii) 每位保證人的律師；
- (iii) 貴行的律師；及／或
- (iv) （如適用）香港房屋協會或香港房屋委員會有關任何房屋資助計劃或資助置業貸款計劃，

有關每位申請人、該貸款、該抵押文件、每位申請人在貴行開立的任何賬戶及／或每位申請人及貴行之間有關該貸款或該抵押文件的任何往來或交易的任何及所有個人資料、財政狀況資料及其他資料，不論由貴行向申請人或任何其他人士或資料來源收集或獲取（包括但不限於任何貸款書、貸款協議、賬戶結單或由貴行向每位申請人就任何逾期欠款發出的正式還款要求、由貴行編製或產生的任何數據及資料、或由任何其他人士（包括任何其他金融機構或任何信貸資料服務機構）編製、產生及向貴行提供的任何數據及資料）。

如申請人超過一位，上述同意、授權及確認須由所有申請人共同及各別地向貴行提供。

申請人簽署

---

姓名：

日期：

申請人簽署

---

姓名：

日期：